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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Varga Judit, igazságügyi miniszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány kilakoltatás várható Nógrád megyében és az 
országban?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

2022. május 31-én hatályát vesztette az a kormányrendelet, amely felfüggesztette a kilakoltatásokat.
Az elmúlt  két évben – 2020-ban pár hónap kivételével  – nem lehetett  ingatlankiürítés ügyében
intézkedni, azaz kilakoltatni senkit. Emiatt egy két éve húzódó kilakoltatási hullám következhet. A
kilakoltatások  újraindítása  igencsak  visszás  a  kormányzati  kommunikációt  tekintve,  békeidőről
ugyanis szó sincs.

Miközben  a  kormány  a  családok  védelmére  hivatkozva  háborús  veszélyhelyzettel  igyekszik
biztosítani saját „cselekvőképességét” rendeleti kormányzás útján, addig a lakhatási és megélhetési
válságot figyelmen kívül hagyva, távolságtartóan figyeli, hogy bajba jutott embereket tegyenek ki a
házaikból, a lakásaikból. Olyan embereket, akik sajnos nem fogják tudni megoldani a lakhatásukat,
hiszen nincsen pénzügyi forrásuk.

Kilakoltatások száma:

• 2016-ban 3474, 
• 2017-ben 3667, 
• 2018-ban 3212, 
• 2019-ben 3117 



 
• 2020-ban pedig 1645 kilakoltatás történt. 

Nincs információnk arról, hogy hány embert érinthet ez a kilakoltatási hullám, becslések szerint
több tízezer ember is bajba kerülhet. A kilakoltatások nagy részében nincsen biztosítva a családok
közös elhelyezése. Ezen változtatni kell. Nem engedhetjük, hogy magyar  emberek ezrei, tízezrei
kerüljenek utcára.

A magyar  családok  érdekében  hatékonyabb  és  gyorsabb,  valódi  segítségre  és  megoldásra  van
szükség. Az önkormányzatok mellett az államnak is feladatot kell vállalnia, és részévé kell válnia a
megoldásnak.

Én Nógrád megyéből érkeztem. Látom, hogy mekkora megélhetési válságba rohan bele az ország.
Tudjuk, hogy a válság elején vagyunk, most fognak elmélyedni a problémák. A Nógrád megyeiek
sem  tudnak  egyedül  megbirkózni  a  növekvő  lakhatási,  megélhetési  költségekkel.  Valódi
intézkedésekre van szükség!

Kérem, a fentiek alapján válaszoljon kérdéseimre!

Hány kilakoltatás várható Nógrád megyében és az országban?

Hogyan tervezi a kormány elkerülni a közelgő szociális katasztrófát?

Hogyan kívánják segíteni a kilakoltatás előtt álló családok közös elhelyezését?

Tisztelettel várom válaszát!
 Berki Sándor
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